

Notulen MR-vergadering 22 juni 2023 19.00 uur

Afwezig: John van der Linden, Elisa Kruithof, Martijn Hoogers, Charlotte van Westerveld.

1. Opening

Onze plaatsvervangend voorzitter Wendy van de Ven opent om 19.07 de vergadering.

2. Bezinningsmoment door Paul Sterken.

Paul Sterken leest een gedicht voor van Thomas Pannekoek (oud leerling).

3. Vaststellen agenda

De volgende punten worden toegevoegd aan de agenda.

- Halen we de urennorm in alle jaarlagen?
- Vanuit de afdelingen: blijft het 9^e uur in het rooster?
- Mail LO-sectie: vraag voor meer (werk)ruimte;
- Ventilatie gymzalen/aula;

We besluiten de vier bovenstaande punten te behandelen bij 'het moment met de plaatsvervangend rector-bestuurder'.

Moment met de plaatsvervangend rector-bestuurder: Bert van Minnen

Halen we de urennorm in alle jaarlagen?

MR: wie controleert of we de urennorm in alle jaarlagen halen en halen we de urennorm daadwerkelijk in alle jaarlagen?

Antwoord:

Er wordt door de plaatsvervangend rector-bestuurder erkend dat er gaten in het rooster zijn. Daarbij wordt gewezen op nieuwe verlofmogelijkheden conform de CAO VO en op de jaaragenda waarin veel reizen/excursies op de planning staan. Dit zorgt voor extra uitval. Voor volgend jaar is dit aangepast. Reizen/excursies worden bijvoorbeeld geclusterd. Daarnaast wordt het rooster evenwichtiger gemaakt. De vrijdag wordt volgend cursusjaar meer ingezet als lesdag. Dit houdt in dat meer collega's op die dag ingeroosterd worden.

Blijft het 9^e uur als tijdelijk uur in het rooster?

MR: deze maatregel is ooit in Corona-tijd genomen. Is dit nu nog nodig?

Antwoord:

Het 9^e uur wordt stilzwijgend verlengd, omdat het als 'escape' nodig kan zijn. Wel wordt dit 9^e uur volgend cursusjaar zoveel mogelijk ontzien, omdat de roostermaker meer opties heeft. Hierbij kan gedacht worden aan de vrijdag. Op deze dag worden meer collega's ingeroosterd.

Mail LO-sectie: vraag voor meer (werk)ruimte

MR: de sectie LO (5 docenten en soms 3 stagiairs) willen een andere (werk)ruimte. De huidige (werk)ruimte is namelijk te klein. Denk daarbij ook aan omkleden/douchen en de privacy van de docenten. De sectie heeft dit eerder aangekaart, maar er is niet naar geluisterd. Nu het schoolgebouw een verbouwing gaat krijgen, vormt zich een mogelijkheid voor het creëren van een nieuwe (werk)ruimte. De huidige 'opslagruimte' is, volgens de LO-sectie, de ideale plek om een nieuwe (werk)ruimte te creëren.

Antwoord: Onze plaatsvervangend rector-bestuurder is hiervan op de hoogte en gaat hierover in gesprek met Marco de Vries en Wim van 't Veld. Marco de Vries heeft momenteel de leiding over de verbouwing. Als technisch medewerker facilitaire dienst is Wim van 't Veld bij het proces betrokken.

Ventilatie gymzalen/aula

MR: wordt er bij de verbouwing gedacht aan de ventilatie van de gymzalen en de aula?

Antwoord: Ook dit neemt onze plaatsvervangend-rector bestuurder mee in het overleg met Marco de Vries.

De verbouwing

Update:

Onze plaatsvervangend rector-bestuurder spreekt de hoop uit dat in de zomervakantie de werkzaamheden opgepakt gaan worden. De noodlokalen worden geplaatst na de zomervakantie, of de herfstvakantie. Het roulatieschema wordt nog bediscussieerd. Het is hierbij de vraag welke collega's (ingedeeld in lespleinen) zich het eerst gaan verplaatsen naar de noodlokalen.

MR:

Hoe zit het met de overschrijding van het budget en mogelijk schadeclaims? Kunnen we deze kosten als school wel dragen?

Antwoord: De kosten van de verbouwing stijgen inderdaad o.a. omdat de noodlokalen langer moeten worden gehuurd. Ook zijn er schadeclaims ingediend, maar het is niet de verwachting dat de Noordgouw deze claims moet gaan betalen.

MR: Is het een idee om aan het begin van het schooljaar met de directie en het DB van de MR bij elkaar te komen om de zaken rondom de verbouwing door te spreken?

Antwoord: Mogelijk komt er een werkgroep die de verbouwing en de communicatie hierover in de gaten houdt.

MR: de praktische zaken rond de bouw worden alsnog aangekaart. Deze punten zijn ook genoemd in de vorige vergadering, maar hier hebben we nog geen antwoord op gekregen.

1. De rommelige aanblik van de school. Vooral de betonnen fietsblokken bij de entree van de school;
2. De beperkte bereikbaarheid van de gymzaal en sportvelden. Hierbij moet gedacht worden aan calamiteiten: blessures, ambulance etc.;
3. De beperkte mogelijkheid voor leerlingen om te pauzeren;
4. De beperkte mogelijkheid om de aula te ventileren.

Antwoord: onze plaatsvervangend rector-bestuurder neemt de bovenstaande punten mee in zijn overleg met Marco de Vries.

Formatie

MR: We willen weten of alle vacatures inmiddels ingevuld zijn.

Antwoord: onze plaatsvervangend rector-bestuurder geeft aan erg druk te zijn geweest met het invullen van alle vacatures. Volgend cursusjaar gaan we van 17 collega's afscheid nemen. Inmiddels zijn 15 nieuwe collega's benoemd. Hierbij is rekening gehouden met de functiemix voor het cursusjaar 2023-2024. Onze plaatsvervangend rector-bestuurder spreekt daarom de verwachting uit dat er in het najaar ruimte is om LC/LD uit te geven.

VIA-visitatie

Onze plaatsvervangend rector-bestuurder noemt de visitatie in VIA-verband. Deze visitatie is vervroegd in verband met een nieuw te schrijven schoolplan. Er is namelijk behoefte aan feedback van mensen buiten de school. De output van het visitatierapport kan vervolgens gebruikt worden om onze schoolorganisatie te ontwikkelen en te verbeteren.

Nieuwe datum visitatie: 14 november 2023.

Centrale onderzoeksvraag is:

‘ In hoeverre worden leerlingen in de les betrokken bij hun leerproces’

4. Notulen MR-vergadering 23-05-23

Er wordt gesproken over de rode kaart. Hierover zijn discussies geweest in de afdelingsvergaderingen.

5. Mededelingen:

- Leerlingen: geen input, aangezien de leerlingen afwezig zijn.
- Ouders: in de OR (ouderraad) is gesproken over de opvolging van André Montfrooij. Hij wordt vervangen door Astrid Smeets. Mirjanne Toorn schuift door als voorzitter van de OR.
- Personeel: geen mededelingen.

6. Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

7. Voortgang verbouwing/ventilatie aula

We betreuren dat we weinig op de hoogte worden gehouden.

8. Update formatie

Dit punt is reeds behandeld bij 'het moment met de plaatsvervangend rector-bestuurder'.

9. Collectieve werkdrukverlichting OOP

De uitslag van de stemming over de inzet collectieve middelen werkdrukverlaging OOP is binnen. Een ruime meerderheid heeft op tijd een stem uitgebracht (zie afbeelding hieronder). De uitslag is unaniem. De middelen van het lopende schooljaar zullen dus in mindering van ieders jaartaak worden gebracht. De verdeling gaat op basis van FTE.

1. Ik stem er mee in dat de collectieve middelen werkdrukverlaging OOP van het lopende schooljaar naar verdeeld als uren op ieders jaartaak in mindering worden gebracht.

[Meer details](#)



Komend jaar wordt e.e.a. geëvalueerd en zal er ook gekeken worden naar andere mogelijkheden van inzet.

10. Afscheid MR-leden begin schooljaar: etentje plannen

Er volgt een datumplanner voor de maand september.

11. W.v.t.t.k.

Geen inbreng.

12. Rondvraag

Geen inbreng.

13. Sluiting